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Kai Tak West (KTW) & Buildings, Electrical and Mechanical (BEM) project 

“Straighten Up Kids” Flag Day 

The Central Kowloon Route (CKR) project team has been a longstanding supporter of the Children 

Chiropractic Foundation, and this year marks their fourth participation in the "Straighten Up Kids" Flag 

Day. All volunteers showed great enthusiasm in raising public awareness about spinal health, and 

extending their support to children in need. 

The Flag Day took place on 2 August 2023 (Wednesday). Volunteers gathered in Ma Tau Kok and Kwun 

Tong to raise funds, promote spinal check-up services, and increase public awareness of spinal health. The 

CKR project team extends heartfelt appreciation to the volunteers, colleagues, and donors who 

generously supported this meaningful event. 

 

 

啟德西 及 大樓及機電工程 — 「讓孩子挺直」賣旗日 

中九龍幹線工程團隊一直是「兒童脊科基金」的長期支持者，今年也已經是第四度參與「讓孩子

挺直」賣旗活動。一眾義工身體力行，旨在喚起大眾對脊骨健康的關注，將愛心傳遞到有需要的

兒童。 

賣旗活動於 2023年 8月 2日（星期三）舉行，義工們在馬頭角及觀塘一帶籌募善款，藉此推廣脊

科義診服務，並提高市民對脊骨健康的認識。「中九龍幹線」工程團隊衷心感謝支持是次賣旗活

動之義工、同事及捐獻者。 

 

 

 

 



Contract No. HY/2014/07 & HY/2019/13 

Central Kowloon Route – Kai Tak West & Buildings, Electrical and Mechanical 

 

 

 

 


